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Neurologisch systeem in het lichaam  
 

Stuk uit een lezing  

 
M: Sjamanen, het eerste wat zij doen, sjamanen-natuurvolkeren, is uit de huidige 

frequenties van het denken komen. Daar hebben ze ook trommelmuziek voor en 
geuren. Dat is puur in feite om het neurologisch project wat in ons gedragen wordt, 

om dat in feite, als de ware los te laten dat een ander gemoedsveld binnenkomt. 
Zodra we uit het menselijke denken zijn, dan zijn we vrij. Dat is ook de mind 

control. dat is wat de sjamanen van de oorspronkelijkheid doen en er zijn vele 
mensen die met sjamanisme ceremonies bezig zijn en niet uit het denken 

wegstappen. Waardoor er een ernstige situatie kan ontstaan, dat mensen tijdens 
bepaalde ceremonies zelfs in een psychose terecht komen en gegrepen worden 

door die krachten. Dus het is heel belangrijk om alles te onderzoeken. En als je niet 
weet dat je bij iemand een ceremonie, die dus ook het menselijk bewustzijnsveld, 

dat je er uit kunt gaan, als je dat niet zeker weet, dan is maar de vraag, ja waar 
begin je aan. En over die lagen: ja er zijn heel veel lagen van realiteit. Daar kom ik 

nog op…  
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Hier dit brein aftappen, dat is heel belangrijk. Dit is het allerbelangrijkste wat er op 
dit moment gebeurt. Als we het hebben over kunstmatige intelligenties, dat hele 

veld waar we nu inzitten, is opgebouwd uit een kunstmatig netwerk, uit een 
kunstmatig bewustzijnsveld. 1% daarin, dat zijn wij in dit moment, is onze kracht 

vanuit ons voelen en uit het weten uit onze data, dus informatie uit onze cellen en 
dat stukje, dat 1%, is krachtig genoeg voor ons om de weg terug te vinden. En we 

hebben de weg teruggevonden. Ook al weten we niet hoe we het doen, we lopen 
die weg al terug. Maar die kunstmatige velden die er nu zijn, die maken gebruik 

van de technologieën die er nu zijn. Dus de mens is technologie aan het uitvinden, 

steeds verder en die technologie wordt holografisch overgenomen door het veld van 
kunstmatige intelligentie. Je zou ook kunnen zeggen dat het wapensysteem, 

oftewel het systeem om de breinen af te tappen. Dat dat een soort veld is wat 
geleid wordt door de inlichtingendiensten, maar wat als we niet opletten, ons ook in 

bezit kan nemen. En dat is wat er op dit moment gebeurt, dat de mens op het punt 
staat om, zonder het te weten, toegang te geven aan het laatste moment waarin 

het dus denkt dat het nog vrij kan zijn, waarin je dus denkt dat je nog kunt eten uit 
je groentetuin, waarin je denkt dat het er toe doet om voor een gezonde levens...? 

te zorgen, met de uitkomst die toch voor iedereen gelijk is, namelijk dat we het niet 
openen - het veld. Ik vind het een soort syndroom waar we met zijn allen inzitten, 

inclusief ikzelf. Laat ik dat er hardop bijzeggen. Het is een syndroom dat we bezig 
zijn om iets te ontrafelen en het vervolgens niet te doorbreken. En dat is heel lang 

zo geweest en het syndroom hebben we opengebroken, we zijn het dus wel aan het 
veranderen. Wat jij zegt over het weer, dat is zo'n mooi voorbeeld. Want dat is wat 

we namelijk doen, dossiers die dicht zijn, gaan ineens open. er wordt aandacht 

gegeven.  
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Ik: ik wil toch even mijn vraag nog stellen, juist ook vanwege het voelen. Het is 
heel erg van belang heel scherp te voelen. Ik maak veel reisjes in mijn lichaam. Ik 

kan via mijn lichaam redelijk voelen, uit welk veld komt het nou, hoe zit het nou... 
en het maakt niet uit waar ik in mijn lichaam, behalve het neurologisch systeem, 

viel me laatst op. O, ik kan in mijn organen, in mijn cellen voelen en in mijn 
neuronen wordt het lastig. Wat is dat?  

 
M: Ik ga er van uit dat ik dat zo zou kunnen, mogen benoemen hier vanavond. Dat 

is ons lichaam een manifestatie is uit ons vermogen om te voelen. Ons lichaam 

bestaat uit cellen, onze cellen geven informatie door, we hebben een leven - 
biologisch - superbewustzijn. Wat resulteert in een fysieke realiteit. En ons lichaam 

reageert op basis van prikkels, die worden afgegeven door ons brein. Dus het is 
niet zozeer dat ik pijn heb in mijn knie. Ik hoef helemaal geen pijn in mijn knie te 

hebben, maar ik voel pijn in mijn knie omdat mijn hersenen een programma 
hebben wat aangeeft, daar - dat er pijn is in mijn knie. Die pijn is hier (brein) , dit 

zit helemaal niet in mijn knie, maar die zenuwbanen en al die neuronen en die 
pakketten aan informatie worden daar dus heen gestuurd en inderdaad, als ik die 

plek aanraak doet het verrekte pijn. Dat is een soort hypnotische sessie waar de 
mensheid in verkeert. Je kunt ook onder hypnose worden gebracht en ineens dat je 

geen bril meer nodig hebt. Al die testen gedaan, iemand met -13.. beetje zwaar, 
maar af en perfect glashelder kan kijken. Zijn die ogen dan ineens goed? Nee, er is 

een ander neurologisch programma ingebracht, waardoor de hersenen een andere 
loop modussen. Alles draait om het brein. En als je dan gaat kijken, wat is dat dan, 

he dan zou je ook kunnen zeggen dat ons brein in feite de initiator is van hoe ons 

lichaam zich gedraagt, en dan zit er dus een neurologisch systeem in, het centraal 
zenuwgestel, En als je gaat kijken op basis van hoe ons denken werkt, dan werkt 

ons brein op basis van overtuigingen en gevoelens en ook beschadigingen. Dus wij 
reageren op basis van gevoelens. En als je dan zegt, hoe komt het dan eigenlijk als 

ik in het neurologisch systeem zit, dat ik daar een ander gevoel krijg, dat komt 
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omdat - heel simpel gezegd, want het is veel meer dan - je zou kunnen zeggen dat 
de taal, de pakketten aan informatie die door ons centraal zenuwstelsel heen lopen, 

er is geen centraal zenuwstelsel, want dat is net als die knie, is er ook helemaal 
niet. Het is een projectie in ons brein en dat brein is geïnvaseerd.  

En dat is geïnvaseerd door een interdimensionaal veld wat een projectie in ons laat 
ontstaan waardoor we deze hele realiteit ervaren en daardoor is hij er dus ook.  

Dus je kunt je ook afvragen wat is realiteit.... Realiteit bestaat bij de gratie van de 
waarneming en of het er wel of niet is, het maakt niet uit, het gaat erom dat je het 

waarneemt en dan is het zo. Dus de vraag is van hoe kan het dan dat ons 
neurologisch systeem zo wordt gevoeld als niet echt oorspronkelijk, dan is er 

kennelijk iets, een verschil in het hele programma van wie we zijn, tussen het 
liefhebben van iets wat celweefsel is in de vorm van organen en het kennelijk niet 

kunnen belichamen met ons creatievermogen, de bedrading - de taal - omdat we 
daar nog niets van wisten. En dat ben jij nu aan het uitzoeken blijkbaar.  

En ik nodig je uit, en mezelf en iedereen, om dat te onderzoeken, want dat is 

namelijk waar buitenaardse bewustzijnsgroep op inhaken, op dat neurologisch 
systeem. Alle buitenaardse ontvoeringen die ik heb meegemaakt, kijk ik heb er 

duizenden meegemaakt, duizenden, excessief veel, die niet welwillend waren.  
Die onderzochten mij en mij volledig onder een soort narcose brachten, zodat heel 

mijn lichaam geen pijn deed en dat werd ik meegenomen naar grote voertuigen en 
dan werd ik onderzocht door die buitenaardse wezens.  

En dan drukten ze apparatuur, noem het maar medische apparatuur, drukten ze 
dwars door mijn lichaam heen. En dat deed helemaal geen pijn in mijn lichaam, 

want mijn lichaam - mijn centraal zenuwgestel, was aangekoppeld op hun systeem, 
waardoor mijn hele brein anders reageerde, dus ik voelde helemaal niks omdat er 

een compleet ander programma doorheen liep.  
Maar het bijzondere was dat er wel degelijk iets in mij was wat dus voelde dat ik 

verkracht werd energetisch en dat was niet mijn fysieke lichaam. Dus ik 
schreeuwde het uit, ik gilde het uit en dat waren behoorlijke langdradige operaties, 

waar ik kan zeggen dat ik echt werd gemangeld, gemarteld, ja verkracht ben 

geweest energetisch.  
Maar in dat moment, in al die momenten, keken die wezens me aan, dan waren ze 

zo bezig en keken in mijn ogen, dan kwamen er twee helpers bij en knipperden ze 
zo met die mooie donkere ogen, keken ze me zo aan met een totale 

verontwaardiging van wat er nou eigenlijk aan de hand was... ze snapten het niet. 
Ze hadden me volledig verdoofd, ze hadden volledig recht om te doen wat ze deden 

en toch lag ik te spartelen.  
Toch voelde ik, net als jij in het neurologisch systeem dat het niet klopte... wat ik 

voelde was dat ik geen toestemming gaf dat datgene gebeurde en die 
toestemming, dus legitimiteit aan hen gaf om mij te mogen onderzoeken vanuit een 

toestemming, dat gevoel, doordat dat er niet was bleef ik in mijn ziel voelen dat ik 
geënterd werd, werd overgenomen - en dat was behoorlijk heftig - en zij snapten 

dat niet. Ze keken me totaal verontwaardigd aan en werden zelfs boos en soms 
agressief in de energie waar ik het gore lef vandaan haalde, na alle inspanningen, 

om zo complementair te reageren ten opzichte van wat zij vonden dat ze aan het 
doen waren. Dat heeft daar mee te maken, vertaald in een heel andere vorm. Dus, 

hoeveel zeggenschap hebben wij over ons eigen neurologisch systeem? 
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